
UCHWALA NR XLVIII/120/2018

RADY MIASTAWIOCLAWEK
z dnia 31 sierpnia 2018 r.

w sprawie rozpatzenia petycji mieszkaric6w i dzialkowicz6w Ogrodu Dzialkowego ,,Klos" prry
ul. Spokojnej we Wloclawku

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samozqdzie gminnym (Dz.

U.22018r. p02.994, po2.1000, poz. 1349 ipoz. 14321, w zwiqzku z art.9 ust.2 ustawy z dnia 11 lipca

2014r.o petycjach (D2.U.22018 r. poz,870)

uchwala sig, co nastqpuje:

$ 1. Uznad pegcjg mieszkaric6w i dzialkowicz6w Ogrodu Dzialkowego "Klos'w 
sprawie utwardzenia

odcinka ul. Spokojnej we Woclawku za zasadnq

$ 2. Spos6b rozpatzenia petycii zawarty iest w uzasadnieniu do uchwaly,

$ 3. Zobowiqzad Pzewodniczqcego Rady Miasta do udzielenia odpowiedzi wnosz4cemu petycjq i

pzekazania treici uchwaly wraz z uzasadnieniem,

$ 4. 1. Uchwala wchodzi w 2ycie z dniem podjgcia,

2. Uchwala podlega podaniu do publicznej wiadomo$ci ppzez ogloszenie w Biuletynie Informacli

Publicznei Uzedu Miasta Woclawek



UZASADNIENIE

w dniu 16 kwietnia 2018 r, mieszkaricy i dzialkowicze ogrodu Dzialkowego "Klos'pzy ulicy

spokojnej we wocliwku zlozyli do Rady Miasta woclawek petyciQ, ktora skierowana zostala pod

obrady Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony srodowiska celem jej rozpatzenia oraz wypracowania

stanowiska pod obrady Rady l/iasta pzy piSmie z dnia 18 maja br. znak BRM,152.,1,2018 pzez

Pzewodniczqcego Rady Miasta.

Petycja mieszkaricdw idzialkowicz6w dotyczy utwardzenia okolo 200 mb. ulicy spokojnej na

odcinku od bramy ogrodu dzialkowego 
"Graniczna" 

do bramy ogrodu dzialkowego ,,Klos'.

Zdaniem mieszkaricow i dzialkowiczow ten odcinek drogi jest w bardzo zlym stanie, jest trudny

do pzejechania ze wzglqdu na wystqpuj4ce nier6wnosci, glgbokie dziury, rvyboje. Dora2ne naprawy nie

pzynoszq efektu u2ytkowania.

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zapoznala siq r6wnie2 ze stanowiskiem

Prezydenta Miasta woclawek w pzedmiocie omawianego zagadnienia, zawartego w korespondenc.ji z

dnia 1B maja 2018 roku znak BRM.152,1.2018.

Ze wskazanej odpowiedzi wynika, iz z uwagi na ograniczone srodki zapisane w bud2ecie

miasta na rok 20'18 na zadania zwi4zane z irzebudowq d169 gminnych obecnie nie jest planowane

utwardzenie kolejnej czqSci ulicy Spokojnej.

Niemniejjednak Prezydent Miasta poinformowal, ze maj4c na wzglqdzie utrudnienia zwiqzane z

kozystaniem z drogi poleci Miejskiemu zazqdowi Uslug Komunalnych i Dr6g wykonanie bie2Ecej

naprawy,

Po dokonaniu analizy zgromadzonego materialu maiqc na wzglqdzie interes spoleczny

mieszkaic6w idzialkowicz6w ogrodu Dzialkowego ,,Klos" we woclawku, Komisja Gospodarki Miejskrel

i ochrony srodowiska uznala petycjq za zasadnq i wnioskuje do prezydenta Miasta o wyremontowanre

Ulicy Spokojnej na wskazanym odcinku,

lVajqc na wzglqdzie pzytoczone stanowisko, proszg Wysokq Radg o podjqcie uchwaly

w proponowanym bzmieniu,
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